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Uz podršku brojnih stranačkih kolega, ali i koalicijskih partnera, HDZ-ov Zdenko Đuras i 

nezavisna gradska vijećnica Kristina Geci predstavili su u utorak, kod spomen obilježja 

poginulim ivanečkim braniteljima Domovinskog rata na Trgu hrvatskih ivanovaca u Ivancu, 

svoju kandidaturu za gradonačelnika Ivanca i njegovu zamjenicu.

Đuras je poručio da su oboje ljudi iz naroda, iskrene osobe otvorenih srca koje imaju svoju

viziju i cilj.

- Prije četiri godine predstavili smo kandidaturu na prostoru između Osnovne škole u 

Ivancu i dječjeg vrtića i tada smo si zadali najosnovniji cilj - dogradnju osnovne škole i 

vrtića. Moji kolege i ja tada smo rekli da ako u tom mandatu ne ostvarimo te ciljeve, uz 

pomoć našeg župana Anđelka Stričaka i Vlade Republike Hrvatske, nećemo imati obraza 

pojaviti se pred ljudima i kandidirati se u nekim budućim izborima. Međutim, zbog energije,

zbog jasne vizije i cilja, mi smo to i ostvarili. Škola se dograđuje i u rujnu bi naši školarci 



trebali krenuti u jednosmjensku nastavu s produženim boravkom za koji ću se osobno, kao

budući gradonačelnik, itekako boriti – poručio je Đuras.

Naglasio je da su za predstavljanje kandidature izabrali spomen obilježje poginulim 

ivanečkim braniteljima Domovinskog rata zato što je riječ o lokaciji koja je srce i duša 

Ivanca, Ivančana i ivanečkog kraja.

- S ove lokacije imamo pogled na sve ono što je bitno u životu, a to su naša prekrasna 

planina Ivančica, naš prekrasan park, crkva, gradska vijećnica. Od davnina i davnih 

vremena tu su se sakupljali svi naši Ivančani i zato je ovo mjesto na kojem ćemo napraviti 

reprezentativan objekt, da taj centar stvarno bude centar Ivanca, sa sadržajima koje grad 

Ivanec i cijela okolica i zaslužuje – obećao je.

Kazao je i kako u sve ulazi s puno emocija jer mu je stalo do Ivanca, do njegovih 

sugrađanki i sugrađana te da će zajedno sa svojim timom učiniti sve da život u gradu učini 

boljim i kvalitetnijim, naglasivši da su i on i kandidatkinja za njegovu zamjenicu osobe koje 

nisu ovisne o politici.

- Želimo politiku iskoristiti za dobrobit naših građana i to ćemo ostvarivati u budućnosti. 

Zato puni energije, želje i volje, s dobrom, jasnom vizijom programa, krenut ćemo u novo 

doba za grad Ivanec. Program smo pripremili kvalitetno i realno i poručujem 

sugrađankama i sugrađanima da dobro promisle koje su to osobe koje taj program mogu i 

ostvariti, osobe koje će svim svojim bićem dati sebe u taj posao – kazao je Đuras.

Zahvalio je hrabrim hrvatskim braniteljima na svemu  što su učinili za domovinu te svojoj 

obitelji koja mu je bila snažna podrška u odluci da se kandidira za gradonačelnika Ivanca.

Kristina Geci istaknula je da njezina kandidatura nije plod političkog kalkuliranja, već 

isključivo rezultat zajedničke želje i cilja, a to je nastaviti i pokrenuti nove projekte koje 

Ivanec čine boljim mjestom za život.

- Svjedoci smo da je nakon 20 godina krenula dogradnja osnovne škole, jedine osnovne 

škole u Varaždinskoj županiji od 33 u kojoj se odvijala dvosmjenska nastava unatoč 

činjenici da je Ivanec drugi grad po veličini u Varaždinskoj županiji. Isto tako, krenula je 

izgradnja i završen je Dječji vrtić Ivanec i izgradnja novog dječjeg vrtića u Radovanu. 



Zahvaljujući upornosti i radu Zdenka Đurasa, tada predsjednika Gradskoga vijeća, 

ostvareni su i realizirani ovi vrlo važni projekti i investicije za zajednicu. No to je tek 

početak, nismo gotovi i zato sam danas ovdje da ponudim svoje znanje, iskustvo i 

energiju, da Ivanec krene još odlučnije naprijed. Kao nezavisna kandidatkinja vjerujem u 

otvoren dijalog, u konkretnu suradnju, ali prije svega vjerujem u naše građane. Oni su ti 

koji donose promjene i njihov rad i posvećenost Ivancu temelj je svakog napretka – rekla 

je Geci.

Podršku kandidaturi pružio je i predsjednik Županijske organizacije HDZ-a Varaždinske 

županije i župan Anđelko Stričak koji je prije svega čestitao ivanečkim planinarima na 

osvojenom vrhu Himalaje viskom 5.360 metara.

- Planinari su si taj cilj zacrtali, to su i ostvarili i upravio stoga napominjem da Zdenku i 

Kristini želim puno takvih zacrtanih ciljeva koji se odnose na područje grada Ivanca, ali isto

tako da to i ostvare, na korist i zadovoljstvo građanki građana Ivanca – rekao je Stričak.

Dodao je kako su prije četiri godine u predizbornu kampanju krenuli s nekoliko najvažnijih 

ciljeva.

- Jedan od prvih bio je da se dograde, odnosno izgrade dva dječja vrtića, što je i 

realizirano, a cilj je bio i dogradnja škole i radovi dobro napreduju. Tu je i proglašenje 

Parka prirode „Zagorske gore”, a zakon o proglašenju je u javnom savjetovanju. Među 

našim su ciljevima bili i radovi na aglomeraciji, izgradnja brze ceste Varaždin – Ivanec – 

Lepoglava - Bednja – Jesenje – Đurmanec, odnosno Varaždin – Krapina. Ovih su dana 

počeli s izmjerama, odnosno iskolčenjem, tako da možemo očekivati da će odmah nakon 

Uskrsa krenuti i ti radovi. Dakle, sve ono što je bilo zacrtano ili je realizirano ili se odrađuje,

stoga naglašavam da sve što građanima obećamo trebamo i izvršiti jer bitno je graditi 

takvo povjerenje – poručio je.

Naglasio je i važnost dobre suradnje i dijaloga, dodajući kako ga upravo stoga raduje što 

su Đurasu i Geci na predstavljanju kandidature podršku pružili i kandidati iz susjednih 

općina i gradova.

- To je prvi korak prema suradnji i dijalogu, a sve s ciljem da što brže i kvalitetnije odradimo

sve ono što je bitno za građanke i građane Ivanca i cijelog ovog područja. Očekujemo 



sjajan rezultat, očekujemo pobjedu i nakon toga da Zdenko i Kristina ostvare sa svojim 

timom sve zacrtane ciljeve. Ivanečki planinari ne bi sigurno ostvarili svoj cilj da nije bilo 

timskog pristupa osvajanju vrha Himalaje. Upravo me zato veseli što je ovdje uz Zdenka i 

Kristinu cijeli tim – zaključio je Stričak.

Čestitavši Đurasu i Geci na kandidaturi, gradonačelnica Varaždinskih Toplica, HSLS-ova 

Dragica Ratković.

- Mi i koalicijski partneri i ja kao sadašnja, a nadam se i buduća gradonačelnica 

Varaždinskih Toplica, dajemo podršku našem Zdenku i Kristini jer znamo o kakvim je 

ljudima riječ i znamo da vole svoj grad, da za Ivanec mogu učiniti jako mnogo. Svi 

vjerujemo u pobjedu – poručila je Ratković.














